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Vragen van het lid Heerma (CDA) aan de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het gebrek aan herkeuringen door het UWV 
(ingezonden 24 augustus 2015) 

Vraag 1
Hebt u kennis genomen van het bericht, dat er volgens de vakbond van 
verzekeringsartsen (NOVAG) te weinig mensen met een WGA-uitkering 
worden herkeurd?1 

Vraag 2
Hoeveel herbeoordelingen voert het UWV in het kader van de regeling 
Werkhervatting gedeeltelijk arbeidsgeschikten (WGA) in 2015 uit en hoe staat 
dit in verhouding tot andere jaren? Kan specifiek aangegeven worden hoeveel 
herbeoordelingen er per jaar door het UWV plaatsvinden sinds de aanpassing 
van de wet in 2004? 

Vraag 3
Kunt u vervolgens aangeven hoeveel procent van de mensen met een 
WGA-uitkering, na de herbeoordeling weer in staat werden geacht te kunnen 
werken? 

Vraag 4
Deelt u de stellingname van de NOVAG dat door het gebrek aan herkeuringen 
ongeveer 150.000 arbeidsongeschikten ten onrechte een uitkering ontvangen? 

Vraag 5
Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke maatregelen gaat u nemen om het aantal 
herkeuringen te verhogen? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Schut-Welkzijn (VVD), ingezonden 21 augustus 2015 (vraagnummer 
2015Z14970)

1 Bron: Trouw, 20 augustus 2015
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